
 

Referat styremøte Hedmark Elghundklubb 

Onsdag 17. april 2024 kl. 18.30 
Sted: Teams 

 

Tilstede: Kjell Erik, Olaf, Gaute, Stian, Tony, Gaute, Amalie og Jon Arne.  
 
___________________________________________________________________________ 

 

12/24 RS 2024  

Styret sammen med representantene som deltar på RS 2024 har hatt en gjennomgang av RS-

sakene. Hedmark Elghundklubb vil benytte generaldebatten til å ta opp det å øke antall 

prøver i Norge, spesielt løshundprøver, og tanker rundt ungdomsmesterskapet og hvordan 

man kan sikre rekruttering for fremtiden.  

 

13/24 Statutter i Hedmark Elghundklubb 

Det blir jobbet fram et oppsett for hvilke oppmerksomheter som skal deles ut ved ulike 

anledninger iforbindelse med for eksempel når styremedlemmer trer av og æresmedlemmer 

tas opp.  

 

Det vil også bli sett på en løsning hvor vi skal kunne premiere hundene i klubben i litt større 

grad, og en litt større sammenheng enn bare via resultater. Det vil bli sett på et opplegg hvor 

enkelt hunder kan få litt ekstra honnør i de ulike retninger av aktiviteter klubben bedriver.  

 

14/24 Profileringsartikler 

Aktiviteten har over flere år, medlemsmassen øker og med det synligheten ute. Styret vil se 

på litt ulike profileringsartikler, hvor vi kan tilby medlemmene å kjøpe disse og noen vil 

kunne bli benyttet som gaver i anledninger det passer. Klubben har sendt henvendelse til 

aktuelt firma, og vi avventer svar fra dem.   

 

  


